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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

 

 

Készült: Hort Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. április 24-én 

megtartott üléséről 

 

 

 

 

Határozat 

száma: 

Tárgya: 

38/2019. (IV.24.) Közmeghallgatás 2019 

39/2019. (IV.24.) A Horti Településüzemeltetési Nonprofit Közhasznú Kft. 2019. évi 

üzleti terve 

40/2019. (IV.24.) A Horti Településfejlesztési Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti terve 

41/2019. (IV.24.) Belső ellenőrzés 2018. 

42/2019. (IV.24.) Közbeszerzési eljárás lebonyolítása 

43/2019. (IV.24.) Pályázat belterületi utak felújítására 

Rendelet száma: Tárgya: 

5/2019. (IV.24.) Az önkormányzat 2018. évi költségvetési zárszámadása 

6/2019. (IV.24.) Az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 1/2018. (II.14.) 

önkormányzati rendelet módosítása 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

  



2 
 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

 

 

 

Készült: Hort Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. április 24-én 

megtartott ülésén a Polgármesteri Hivatal nagytermében. 

Jelen vannak: 

1. Kerek Oszkár  polgármester 

2. Blahó Éva  képviselő 

3. Molnár Istvánné képviselő 

4. Csontos András képviselő 

5. Habány György képviselő 

 

Tanácskozási joggal jelen van: Laczikné dr. Barati Katalin jegyző 

 

 

Meghívottak: Szabóné Sőregi Melinda Kult.Centr. igazgató, Gábor Attila településgondnok, 

Süki Lóránt Településfejl. Kft. ügyvezető, Kerekné Aradi Tünde óvodavezető, Fabu Anna 

Márta óvodavez.hely.,Vargáné Hegyi Mónika vezető védőnő, Berta Imréné Szoc. Ellátó Int. 

vezetője, Godó István Településüz. Kft. ügyvezető, Czibolya Béláné, Sánta Mátyás 

 

 

Napirend: 

 

 

1./ Beszámoló a 2018. évi költségvetés teljesítéséről 

     Előterjesztő: Kerek Oszkár polgármester 

 

2./ Az Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének módosítása 

     Előterjesztő: Kerek Oszkár polgármester 

 

3./ A Horti Településüzemeltetési Nonprofit Közhasznú Kft. 2019. évi üzleti tervének  

     jóváhagyása 

     Előadó: Godó István ügyvezető 

 

4./ A Horti Településfejlesztési Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervének jóváhagyása 

     Előadó: Süki Lóránt ügyvezető 

 

5./ Beszámoló a 2018. évi belső ellenőrzésről 

     Előterjesztő: Laczikné dr. Barati Katalin jegyző 

 

6./ Bejelentések, indítványok 
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Kerek Oszkár polgármester: Köszöntöm a jelenlévőket. Megállapítom, hogy a 7 képviselő-

testületi tagból 4 fő jelen van. Az ülés határozatképes, azt megnyitom. Kérem, hogy a 

napirendet fogadjuk el.  

 

A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal elfogadta a napirendet. 

 

 

1./ Beszámoló a 2018. évi költségvetés teljesítéséről 

 

Kerek Oszkár polgármester: Átadnám a szót a pénzügyi bizottság elnökének! 

 

Blahó Éva képviselő: a kiküldött táblázatok alapján a bizottság megtárgyalta, és elfogadásara 

javasolja a beszámolót. Köszönöm a pénzügy kollegáinak a táblázatok előkészítését. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Röviden ismertetném a jelenlévőknek a 2018. évi költségvetést. 

700.410 millió forint volt a tervezett előirányzat, a teljesített bevétel: 1.161.459 millió forint, a 

kiadás: 620.914 millió forint.  A bevételünk növekedett, a kiadásaink a tervezett alatt maradtak. 

Az önkormányzatnál jelentkeznek plusz számok, az intézmények hozták a tervezettet. Létszám 

adatok: a tervezett 47 fő, de benne van a közfoglalkoztatottak száma is. Az állami támogatás: 

13 millió forintos növekedést mutat. A támogatott szervezetek azt a támogatást kapták meg, 

amit megjelöltünk. Tartalékunkból alig használtunk fel. Amennyiben nincs további 

hozzászólás, javaslom a beszámoló elfogadását.  

 

 

A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal az 

alábbi rendeletet alkotta meg: 

 

HORT NAGYKÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

5/2019. (IV.24.) rendelete 

Az önkormányzat 2018. évi költségvetési zárszámadásról 

(rendelet mellékelve) 

 

 

 

 

2./ Az Önkormányzat 2018. évi költségvetési rendeletének módosítása 

 

 

Kerek Oszkár polgármester: A módosítás a főszámokra vonatkozik. A bizottság elnöke kíván 

hozzászólni? 

 

Blahó Éva képviselő: A bizottság elfogadja a rendelet módosítását.  

 

Kerek Oszkár polgármester: Kérem a Képviselő-testületet szavazzon! 
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A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal az 

alábbi rendeletet alkotta meg: 

 

Hort Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

6/2019. (IV.24.) önkormányzati rendelete az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről 

szóló 1/2018. (II.14.) önkormányzati rendelete módosításáról 

(rendelet mellékelve) 

 

 

 

 

Kerek Oszkár polgármester: A költségvetés pozitív volt, köszönöm a pénzügy 

munkatársainak a jelenlétet. Mintegy 67 millió forintunk maradt a 2019-es esztendőre, a 

projekteken kívül.  

 

A Képviselő-testületet arra kérem, hogy határozzunk meg egy időpontot a közmeghallgatásra 

vonatkozóan. Szerdai napot javaslok.  Május 8-a 16:30 megfelel? Kérem szavazzunk! 

 

 

 

A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal az 

alábbi határozatot hozta: 

 

38/2019. (IV.24.) KT határozat 

 

Tárgy: Közmeghallgatás 2019 

 

Hort Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete 2019. május 8-án 16.30 órára 

közmeghallgatást tűz ki. 

 

A közmeghallgatás helye: Kulturális Centrum díszterme 

 

Témája: 2018. évi zárszámadás 

              2019. évi költségvetés 

              Egyebek 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a közmeghallgatásról a lakosságot értesítse. 

 

 

Határidő: 2019. május 8. 

Felelős: polgármester 
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3./ A Horti Településüzemeltetési Nonprofit Közhasznú Kft. 2019. évi üzleti tervének  

     jóváhagyása 

 

 

Kerek Oszkár polgármester: Kérdezem Godó Istvánt, hogy szeretne-e hozzáfűzni egyebeket? 

 

Godó István: Nem szeretnék, kérem az üzleti terv elfogadását. 

 

Kerek Oszkár polgármester: A Településüzemeltetési Kft. ugyanazokat a 

munkafolyamatokat végzi, mint amit a Képviselő-testület elfogadott. 

 

Csontos András képviselő: Van benne egy mondat: Egyéb bevételek tervezése. Ez mit takar? 

 

Godó István: A konkrét bevételek a következő oldalon vannak felsorolva. 

 

Laczikné Dr. Barati Katalin jegyző: A Kft. megvásárolja az anyagokat, és azt adja tovább az 

intézményeknek. 

 

Csontos András képviselő: Köszönöm. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Kérem, aki elfogadja az üzleti tervet szavazzon! 

 

 

 

A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal az 

alábbi határozatot hozta: 

 

 

39/2019. (IV.24.) KT határozat 

 

Tárgy: A Horti Településüzemeltetési Nonprofit Közhasznú Kft. 2019. évi üzleti terve 

 

Hort Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Horti Településüzemeltetési 

Nonprofit Közhasznú Kft. 2019. évi üzleti tervét jóváhagyja. 

 

 

 

4./ A Horti Településfejlesztési Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervének jóváhagyása 

 

Kerek Oszkár polgármester: Ez a jelenlegi működés alapja, várhatóan idén komolyabb 

bevételhez jut a Településfejlesztési Kft. Van-e észrevétel, hozzászólás?  

 

Csontos András képviselő: A bankszámlaforgalom nem teljesen érthető.  

 

Süki Lóránt: Ebben benne van a pályázati pénz és a működési költségek, ami 5,6 millió forint.  
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Kerek Oszkár polgármester: Az építkezés konkrét kivitelezési részét a Kft. végzi. Azért 

tervezett, mert a Kft. még nem kapta meg a pályázaton elnyert összeget. 

 

Süki Lóránt: Az engedélyeztetés még a hatóságoknál van jelenleg. 

 

Csontos András képviselő: Megtaláltam, köszönöm. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Az Egri régészeti társaság 8 millió forintnyi összeget kíván 

elkérni. A csarnoképítés tervei megvannak, a Katasztrófavédelem jóváhagyta, örökségvédelmi 

dolgok akadályozzák jelenleg az építkezést. Nem tudunk a feltárásról, ezért kell módosítani a 

terveket. Ez a Kft. 2019. évi tervezett eredménye. Kérem szavazzunk! 

 

 

 

A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal az 

alábbi határozatot hozta: 

 

 

40/2019. (IV.24.) KT határozat 

 

Tárgy: A Horti Településfejlesztési Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti terve 

 

Hort Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Horti Településfejlesztési 

Nonprofit Kft. 2019. évi üzleti tervét jóváhagyja. 

 

 

 

5./ Beszámoló a 2018. évi belső ellenőrzésről 

 

Kerek Oszkár polgármester: Átadnám a szót Jegyző Asszonynak! 

 

Laczikné Dr. Barati Katalin jegyző: A tavalyi évben 3 ellenőrzés történt az önkormányzatnál. 

A belső ellenőr apróbb hibákat tárt fel, ezeket azóta mind orvosoltuk is. Átbeszéltük, 

intézkedési tervet készítettünk, azt megvalósítottuk, pillanatnyilag a hatályos jogszabályok 

szerint működik az Önkormányzat, és az intézmények is. Idén folytatódik az ellenőrzés.  

 

Kerek Oszkár polgármester: A beszámolóra vonatkozóan az utolsó oldal tartalmaz egy 

intézkedési tervet, ami meg is valósult. Amennyiben nincs más hozzászólás, kérem fogadjuk el 

a beszámolót.  
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A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal az 

alábbi határozatot hozta: 

 

 

41/2019. (IV.24.) KT határozat 

 

Tárgy: Belső ellenőrzés 2018.  

 

Hort Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat és intézményei 

2018. évi belső ellenőrzéséről szóló beszámolót jóváhagyja. 

 

 

6./ Bejelentések, indítványok 

 

 

Kerek Oszkár polgármester: Elfogadta a Képviselő-testület a közvilágítási led lámpákkal 

kapcsolatos közbeszerzési előterjesztést. Közbeszerzési szakértőknek kell a feladatot végezni, 

melyre ajánlatot kértünk. Három szaktanácsadó céget kerestünk meg, az alábbi ajánlatok 

érkeztek: 

 AXIS-ART Építő-Tervező és Kereskedelmi Bt.: nettó: 550.000, - ft.  

 Presting Optimum Mérnöki Zrt.: nettó 600.000, - ft.  

 Útkataszter Bt.: nettó 460.000, - ft. 

Az árak alapján javaslom, hogy a legalacsonyabb áron ajánlatot tevőt válasszuk. Kérem 

szavazzunk. 

 

 

 

A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal az 

alábbi határozatot hozta: 

 

42/2019. (IV.24.) KT határozat 

 

Tárgy: Közbeszerzési eljárás lebonyolítása 

 

1. Hort Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete a “Közvilágítási lámpatestek 

cseréje” projekt megvalósításához szükséges kivitelezéshez szükséges közbeszerzési 

eljárás lebonyolításával a legalacsonyabb árajánlatot adó Útkataszter Bt.-t (3100 

Salgótarján, Szerpentin u. 8. fszt.)  bízza meg és köt vele szerződést bruttó 584.200,- Ft 

összegben. 

 

Határidő: 2019. május 10. 

Felelős: polgármester 
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Kerek Oszkár polgármester: Azt kérem a Képviselő-testülettől, hogy állítsunk fel bizonyos 

szempontokat a közbeszerzés kapcsán. Szeretnénk, ha komplett kivitelezést kapnánk 

segédanyagokkal együtt, és teljeskörű legyen a kivitelezés. Tartalmazza az engedélyeztetést, és 

tervezést is, valamint a futamidő végén a lámpatestek kerüljenek az önkormányzat tulajdonába. 

Mi erről a véleménye a testületnek? 

 

Csontos András képviselő: Értékkel, vagy érték nélkül kerüljön az önkormányzat tulajdonába? 

 

Kerek Oszkár polgármester: Eleve úgy kelljen most fizetnünk, hogy a 12. év után már ne 

legyen ennek költsége. 

 

Csontos András képviselő: Jogilag ez hogyan kivitelezhető? 

 

Laczikné Dr. Barati Katalin jegyző: A szerződéstől függ, hogy hogyan adjuk át. 

 

Csontos András képviselő: Általában meg kell határozni egy értéket. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Nyilván 12 év után már nem annyi lesz az értéke. 

 

Csontos András képviselő: Meg kell határoznunk egy amortizációs rátát; ha értékkel kerül át, 

költség oldalon ezt érvényesíteni kell. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Fontos kérdés, a lámpatestek a futamidő végén az önkormányzat 

tulajdonába kerüljenek át. Ne keletkezzen külön kötelezettség 12 év után. 

 

Molnár Istvánné képviselő: Van jelentősége annak, hogy értékkel, vagy anélkül kerül be? 

 

Kerek Oszkár polgármester: Majdani értéket, és amortizációs költségeket meghatározni 

nagyon nehéz. Nem erre utaltam, hanem bizonyos „lelépési összegre”. Fizetjük, de azt hónapról 

hónapra. 

 

Laczikné Dr. Barati Katalin jegyző: Vagyonkataszterbe mindenképp be kell kerülnie, és az 

átkerüléskori értéket határozzuk meg. Nem lehet annyi az értéke, mint egy új lámpatestnek. Az 

önkormányzati vagyon értcsökkenése jogszabályban meghatározott, de ezt a jogszabályt nem 

lehet a versenyszférában alkalmazni. 

 

Csontos András képviselő: A beruházási értéknek lesz amortizációs értéke, és legyen benne a 

szerződésben, hogy ez értékkel, vagy anélküli lesz. Köszönöm. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Ezt elfogadhatjuk? Esetleg hagyjuk ki, és a majdani Képviselő-

testület dönt majd. 

 

Csontos András képviselő: Legyen leszabályozva, hogy mi lesz az értéke 12 év múlva. 

  

Kerek Oszkár polgármester: A következő a futamidő. Legyen a legrövidebb azt javaslom. A 

karbantartás díja benne legyen az ajánlatban, ne számlázzák azt külön. 

  

Molnár Istvánné képviselő: Ha nem az önkormányzat tulajdona, akkor a karbantartást 

végezzék ők. 
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Kerek Oszkár polgármester: Ez jelenleg sem így működik, külön karbantartó cég végzi a 

munkálatokat. A lámpatest típusa a következő, javaslom, hogy legyen ismertebb típusú.  

 

Molnár Istvánné képviselő: Nem ismerjük a márkákat. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Pl. Tungsram, GE. Az is elvárható, hogy az ajánlattevőnek 

legyenek referenciái. Ne egy újonnan alakult céget válasszunk. A következő a fizetendő díjak 

alakulása a futamidő alatt: legyen állandó egyösszegű a díj javaslatom szerint. Közvetíthetem 

ezeket a feltételeket a közbeszerző felé? 

 

Molnár Istvánné képviselő: Lehet kérni, hogy hideg, vagy melegfényű legyen? 

 

Kerek Oszkár polgármester: Nem ismerjük ennek a bekerülési értékét. 

 

Csontos András képviselő: A megvilágítottság legyen jobb, ez a lényeg. 

 

Molnár Istvánné képviselő: Gyengébb nem lehet. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Hideg fehér fényűek vannak forgalomban, az ajánlatban 

kérhetjük. A jelenlegi fényerőnél erősebb lesz. A fényáteresztő képesség is csökkent már ennyi 

év alatt. Véleményem szerintem a fényáramot tegyük bele, legyen a jelenleginél magasabb. Van 

még egyéb szempontunk? 

 

Blahó Éva képviselő: A gyalogátkelőhelyeknél, fontosabb csomópontoknál erősebb 

lámpatesteket szereljenek fel.  

Kerek Oszkár polgármester: Ezt rögzítsük. 

 

Csontos András képviselő: Kérjünk egy előzetes felmérést, utána tudunk pontosítani. 

   

Kerek Oszkár polgármester: Van más javaslatunk?  

 

Csontos András képviselő: Ha magasra tesszük az igényeinket, akkor az árajánlat is magasabb 

lesz. A fényforrás típust úgy gondolom ne határozzuk meg. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Tolmácsolom a közbeszerző felé kéréseinket. 

A következő témánk az útpályázat. Javaslom, hogy ismételjük meg a tavalyi nem nyertes 

pályázatot. 15 millió forintra lehet pályázni. Tavaly a Szövetkezet út, Mátra út és kisebb utcák 

szerepeltek a pályázatban. Általában 3 út felújítása fér bele, javaslom, hogy mindenképp 

induljunk. Májusban kell jelentkezni, az elbírálása szeptember 16.  

 

Csontos András képviselő: Természetesen pályázzunk. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Kérem szavazzunk! 
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A Képviselő-testület egyhangú igen szavazattal az 

alábbi határozatot hozta: 

 

43/2019. (IV.24.) KT határozat 

 

Tárgy: Pályázat belterületi utak felújítására 

 

Hort Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete pályázatot nyújt be a Magyarország 

2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018.évi L. tv. 3. melléklet II.2. pont c) pontja alapján 

belterületi utak felújítására. 

A felújítással érintett utak a Szövetkezet, Mátra és Bajcsy Zsilinszky utak, valamint a 

Szabadság tér. 

 

Felhatalmazza a polgármestert az árajánlatok bekérésére. 

 

Határidő: 2019. május 10. 

Felelős: polgármester 

 

 

 

 

Kerek Oszkár polgármester: A következő témánk: térfigyelő kamerarendszerről kértünk 

árajánlatot, 4+1 kamerára vonatkozóan. Tartalmaz olyan kamerát is, ami rendszámot is le tud 

olvasni. A Digi Kft.-vel úgy egyeztünk meg, hogy eleve úgy építik ki a hálózatot, hogy fel 

tudjuk szerelni a kamerákat. A Kossuth út két végére, a Csányi út végére, és az Ecsédi út felől 

is lehetne, valamint a Polgármesteri Hivatal előtti téren, a Bajcsy-Zs.útra lehetne egyet.  

Természetesen ezeken lehet módosítani. Egyeztettem az új hatvani rendőrkapitánnyal, 

működtetésről is beszéltünk. Az 5 kamera rögzítéssel, áramvételezés tervezéssel, kivitelezéssel 

1,8 millió forint +áfa. Korábbi kamerapályázatokhoz képest ez nem rossz ajánlat, nem kell 

hálózatot sem kiépíteni. Nem wifi alapú, az optikai kábelhálózatot használná a rendszer. A jogi 

hátteréről még nem beszéltünk. A gödöllői önkormányzat is létesített kamerarendszert, náluk 

fogunk érdeklődni. Közbiztonsági része is fontos. A kamerák jól látnak éjjel-nappal, jól 

megfigyelhetőek a gépjárművek is. 

 

Csontos András képviselő: Adatvédelmi oldalról ez hogyan valósítható meg? 

 

Kerek Oszkár polgármester: Az önkormányzat rendészete, a rendőrség, vagy egy kifejezetten 

erre szakosodott cég végzi a munkát, nekünk ehhez nincs jogunk, ők büntetnek is. Több 

információ kell még róla, de a közbiztonságért kicsit többet tudnánk így tenni.  

 

Csontos András képviselő: Nagyon jó a felvetés, de öt kamera erre kevés úgy gondolom.  
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Kerek Oszkár polgármester: A rendszer maga bővíthető, a hálózatra bárhová tehetünk 

kamerát. Egyéb hozzászólás? 

Csontos András képviselő: Kaphatnánk meghívást a felújítások megtekintésére? 

 

Kerek Oszkár polgármester: A képviselők bármikor megtekinthetik az intézményeket. A 

felújítás az óvodában zajlik jelenleg, az készül el majd először. Azt követi a könyvtár, utána 

pedig a Polgármesteri Hivatal. Szigetelik a tetőt, a jelenlegi szigetelésre építik majd rá a 

hőszigetelést, és a vízelvezetést. Utána jön a nyílászárók cseréje. Várható befejezés augusztus 

31. Közben indul a szociális projekt. A bölcsődénél még nem kaptunk választ a minisztériumtól. 

  

Csontos András képviselő: Ecséden is volt egy bölcsőde megnyitó ünnepség. 

 

Kerek Oszkár polgármester: Ez mini-bölcsőde, mások a feltételei, mint egy valódi 

bölcsődének. Itt van igény a 3 csoportra, de jelenleg 2 szeretnénk építeni. 

  

Csontos András képviselő: Az ipari park területével mi a terv? 

 

Kerek Oszkár polgármester: Be van ültetve búzával az egyik terület, a másik területet rendbe 

lehetne tenni, de nem tudjuk elkezdeni az építkezést, amíg a régészet nem végzett a munkájával. 

Amint ezen túl vagyunk, elvileg indítható a közbeszerzés, és az utak tervezése is folyamatban 

van. A területet még nem kaptuk meg, a régi tulajdonos még nem adta birtokba.  

 

Laczikné Dr. Barati Katalin jegyző: 2019.01.01-től minden végrehajtást a NAV hajt végre.  

 

Molnár Istvánné képviselő: A régészet miért került bele? 

 

Kerek Oszkár polgármester: A beruházás mértéke indokolja.  

 

Csontos András képviselő: A 32-es főút, és a jelenlegi törökszentmiklósi munkák során is 

rendkívüli dolgokat találnak a régészek. 

  

Kerek Oszkár polgármester: Mindenkinek megköszönöm a jelenlétét, az ülést bezárom. 

 

 

 

 

kmf. 

 

 

 

 

 

 

 

Laczikné dr. Barati Katalin  Kerek Oszkár 

          jegyző   polgármester 

  

 

 

 


